
Warszawa, 25 lipca 2008r. 
 
 

List do akcjonariuszy 
 
 
Szanowni Akcjonariusze,  
 
Rok obrotowy od 01.04.2007r. do 31.03.2008r. był udany dla Betacom S.A.  
 
Pod względem wysokości przychodów był to najlepszy rok w historii Spółki a w 
porównaniu z poprzednim okresem bilansowym wzrost sprzedaży wyniósł 69%.  
Rok został zakończony zyskiem na działalności operacyjnej w wysokości 3.216 tys. zł 
oraz zyskiem netto w wysokości 2.313 tys. zł , czyli w porównaniu z rokiem 
poprzednim zysk operacyjny wzrósł o 58%, a zysk netto wzrósł o 54%. Szczególnie 
możemy być zadowoleni z poprawy wskaźniaka zwrotu z kapitału (ROE), który w 
ostatnim roku wzrósł z  7% do 10%. 
 
Warto podkreślić że wzrost przychodów Spółki był znacznie większy niż wzrost rynku 
IT w Polsce szacowany na około 12%. Lepsze wyniki finansowe w porównaniu do 
roku ubiegłego były możliwe dzięki pozyskaniu nowych kontraktów w zakresie 
dostaczania infrastruktury oraz w obszarze sprzedaży oprogramowania i usług dla 
instytucji finansowych i przemysłu.  
 
Nadal naszym celem w najbliższych latach jest stałe podnoszenie rentowności Spółki 
i zmiana struktury sprzedaży na rzecz projektów z wiekszą wartością dodaną. 
 
Tradycyjnie Zarząd Spółki będzie wnioskował do Rady Nadzorczej i Walnego 
Zgromadzenia Akcjonariuszy o wypłatę dywidendy. Zamierzamy wnioskować o 
przeznaczenie około 35% zysku netto na wypłatę dywidendy. 
  
Dziękuję wszystkim akcjonariuszom którzy długoterminowo zaangażowali się w 
Spółkę oraz wszystkim osobom związanymi z nami partnersko i biznesowo. 
Pragnę podziękować także klientom za zaufanie jakim nas obdarzyli a pracownikom 
za zaangażowanie i poświecenie w codziennej pracy. 
 
Jednocześnie pragnę zapewnić że Zarząd dokłada wszelkich starań aby podjęte 
działania znalazły odzwierciedlenie we wzroście ceny akcji Spółki mimo niekorzystnej 
systuacji na GPW w ostatnim roku. 
 
Z wyrazami szacunku, 
 
Mirosław Załęski 
 


